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KLU § 1 Dnr KS 2017/1254-009 

Motion om våldsbejakande extremism 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Anne Garin (SD) med flera har väckt en motion angående våldsbejakande 

extremism. Motionärerna skriver att SÄPO bedömer att den våldsbejakande 

islamistiska miljön utgör det största hotet för vårt samhälle. Att IS tvingats 

till reträtt i flera krigszoner och att krigarna återvänder till sina ”hemländer” 

däribland Sverige. Att kommunerna behöver beredskap och kunskap om de 

unga människor som återvänder och som funnits här sedan tidigare. 

Motionärerna skriver vidare att den tidigare föreläsning som anordnats i 

ämnet våldsbejakande extremism var inriktad mot den nynazistiska gruppen 

och yrkar därför på behovet av ytterligare kunskap. Yrkandet avser en 

föreläsning av Peder Hyllengren, Försvarshögskolan. 

 

För att besvara motionen har säkerhetssamordningen inhämtat fakta från 

brottsförebyggande centrum i Värmland (BFCIV) samt polisen i Arvika. 

Avstämningen med polisen samt BFCIV visar på att Arvika inte drabbades 

av några krigsresenärer (det finns inget bekräftat fall) och därför löper 

mycket liten risk att drabbas av så kallade återvändare. Utifrån detta bedöms 

den lokala risken för våldsbejakande islamistisk extremism som liten. 

Säkerhetssamordningen anser därför att den föreläsning som föreslås inte är 

den högst prioriterade, detta kopplat till den lokala problembilden. I det 

fortsatta kompetenshöjande arbetet bör istället kommunens resurser läggas 

på de utmaningar som finns i Arvika kommuns lokala problembild (bland 

annat de så kallade vardagsbrotten). 

Beslutsunderlag 

Motion från Anne Garin m.fl. den 25 oktober 2017  

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 227  

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 8 december 2017 

Bedömning 

Utifrån att den lokala risken för våldsbejakande islamistisk 

extremism bedöms som liten görs bedömningen att den föreläsning som 

föreslås inte kan anses prioriterad utifrån ett riskbaserat perspektiv. 
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KLU § 2 Dnr KS 2017/1197-008 

Medborgarförslag om att återställa bron över Viksälven 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att det inte finns någon bro att använda för 

att återställa bro över Viksälven. 

Sammanfattning 

Thomas Jansson vill återställa gammal bro över Viksälven genom att 

använda nedriven bro över riksväg 61. 

Beslutsunderlag 

Thomas Janssons medborgarförslag den 10 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 220 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 december 2017 

Bedömning 

Efter att bron blev påkörd och nedriven upprättades ett försäkringsärende hos 

det försäkringsbolag som Arvika kommun anlitar i försäkringsärenden och 

försäkringsbolaget har blivit ny ägare av bron. 

 

Det har inkommit flera förfrågningar till Arvika kommun från enskilda 

föreningar och företag med önskemål om att få köpa/få delar av den skadade 

bron och dessa önskemål har framförts till försäkringsbolaget. 

 

Förslagsställarens förslag om att använda nedriven bro över riksväg 61 är ej 

genomförbart på grund av att försäkringsbolaget har bedömt och bestämt att 

den inte skall användas som bro. Bron är skrotad av ägaren.  
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KLU § 3 Dnr KS 2017/1235-008 

Medborgarförslag om gång- och cykelväg från Mötterud 
till Vik 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktiges konstaterar att det inte är möjligt att bygga gång och 

cykelväg enligt den i detaljplan föreslagna sträckningen. För att möjliggöra 

en mer trafiksäker förbindelse för gång och cykeltrafikanter kommer 

kommunen att arbeta med att utöka gång- och cykelvägnätet i området. 

Sammanfattning 

Lina Forsman vill att Arvika kommun bygger en gång och cykelväg från 

Mötterud till Vik enligt antagen detaljplan. 

Beslutsunderlag 

Lina Forsmans medborgarförslag den 20 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 226 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 december 2017 

Bedömning 

I gällande detaljplan är det föreslaget att bygga en gång- och cykelväg från 

Mötterud till Vik med en passage över järnvägsspåret. Det är idag inte 

möjligt att genomföra denna förbindelse eftersom Trafikverket inte tillåter en 

passage för gång- och cykeltrafikanter i detta läge. Sedan några år tillbaka är 

det uppsatt stängsel för att förhindra att spårområdet beträds. Trafikverket 

kommer inte att tillåta att en plankorsning för gång- och cykeltrafikanter 

byggs här. För att kunna möjliggöra en mer trafiksäker miljö för gående och 

cyklister är en möjlighet att komplettera längs Korpralsvägen med en gång 

och cykelväg som ansluts till befintligt gång- och cykelvägnät. 
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KLU § 4 Dnr KS 2017/1418-246 

Ansökan och förslag till nytt namn för kommunal 
verksamhet, Förskolan Båten 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar att fastställa nytt namn för tillfällig förskola till 

Förskolan Båten. 

Sammanfattning 

Lärande och Stöd förskoleverksamheten ansöker om namn för en ny 

förskola. Förskolan ska uppföras med moduler och ska vara tillfällig i högst 

5 år. Förskolans läge är ännu inte bestämt men verksamheten tycker att 

förslaget Förskolan Båten är passande oavsett läge. 

Beslutsunderlag 

Lärande och stöds ansökan den 22 november 2017 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 november 2017 
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KLU § 5 Dnr KS 2016/745-210 

Karlstads kommun, dnr SBN-2007-63 - Fördjupning av 
översiktsplan för Välsviken med tillhörande 
miljökonsekvensbeskrivning, MKB 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen vidhåller de synpunkter som inlämnades i samband med 

samrådsskedet för fördjupning av översiktsplan Välsviken med tillhörande 

miljökonsekvensbeskrivning. 

Sammanfattning 

Karlstad kommun har upprättat förslag till fördjupning av översiktsplan med 

tillhörande miljökonsekvensbeskrivning för Välsviken. I översiktsplanen 

pekas Välsviken ut som ett viktigt område för utveckling av Karlstads östra 

delar för blandad bebyggelse. Idag är det utbyggt med strategiska 

kommunikationer samt handels- och industriområden. Syftet med 

fördjupningen med översiktsplanen är att ta fram ett planeringsunderlag som 

är aktuellt över en längre tid och för en fortsatt god och hållbar utveckling av 

Välsviken. Fördjupningen ska ligga till grund för kommande detaljplanering 

samt ge svar på en framtida inriktning kring strategiska frågor. Under 

sommaren och hösten 2016 var fördjupningen av översiktsplanen för 

Välsviken på samråd. 

 

I samband med samrådet inkom Arvika kommun med följande beslut den 12 

september 2016: 

 

Kommunstyrelsen konstaterar att en fortsatt utbyggnad av handeln i 

Välsviken kommer att få konsekvenser för handeln i Arvika kommun. Av 

betydelse för näringslivet i Arvika kommun är att godstransporter till/från 

Arvika via rv. 61 och E18 kan ske utan stora trafikstörningar i samband med 

at Karlstad passeras för vidare färd till slutdestinationen. Planförslaget 

redovisar att det finns en lösning för att den trafikökning som kan komma att 

ske kring Välsviken ska kunna hanteras utan att genomfartstrafik påverkas. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2016, § 155 

Kommunledningstabens tjänsteskrivelse den 12 december 2017 

Missiv, Fördjupning för Välsviken med tillhörande MKB – Samråd, Karlstad 

kommun den 26 maj 2016 

Missiv - granskning och utställning av fördjupning av översiktsplanen för 

Välsviken 27 oktober 2017 
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KLU § 6 Dnr KS 2017/1521-253 

Försäljning av fastigheten Uthoppet 1 på Fallebergets 
verksamhetsområde 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. Godkänna upprättat köpekontrakt för försäljningen av fastigheten 

Uthoppet 1 till Nordisk Svetscertifiering AB för en köpeskilling om 216 900 

kronor. 

2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström och mark-och 

exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att underteckna köpehandlingarna. 

Sammanfattning 

En förfrågan har inkommit från Nordisk Svetscertifiering AB om att köpa 

fastigheten Uthoppet 1 på Fallebergets verksamhetsområde. Avsikten är att 

flytta sin nuvarande verksamhet från Jössefors till Falleberget. 

 

Ett köpekontrakt har upprättats för fastigheten som är på 4338 kvadratmeter 

med en köpeskilling på 216 900 kronor. Markområdet är obebyggt och är 

avsedd för bilservice, småindustri och handel. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 december 2017 

Förslag till köpekontrakt 
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KLU § 7 Dnr KS 2017/1362-860 

Region Värmland - Drömsommarjobbet inriktning slöjd 
i Arvika 2018 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att Region Värmland, avdelning för 

Kulturutveckling beviljas 70 000 kronor i stöd för projektet. Finansieras via 

verksamhet 31595, Kulturella utvecklingsprojekt. 

Sammanfattning 

Region Värmland, avdelningen för Kulturutveckling, ansöker om 70 000 

kronor i stöd från Arvika kommun för att genomföra Drömsommarjobbet, 

inriktning slöjd, i Arvika under perioden den 11 juni till den 6 juli 

sommaren 2018. 

 

Region Värmland har sedan 1999 arbetat med sommarjobb för 

gymnasieungdomar med intresse för olika konstnärliga uttryck. 

Drömsommarjobbet 2018 ger unga människor i Värmland (de som gått ur 

grundskolans år 9, eller år 1 eller 2 på gymnasiet) möjlighet att under fyra 

veckor arbeta med dans, film och slöjd under en koncentrerad period, med 

inspirerande handledarskap i en miljö som liknar den professionella. Fokus 

ligger på att identifiera och utveckla talanger. Totalt 25 platser finns för 

”drömsommarjobbare” som väljs ut efter intervjuer och audition. Platsen för 

verksamheterna har tidigare varit Karlstad. 

 

Sommaren 2017 förlades Drömsommarjobbets inriktning slöjd för första 

gången till Arvika och ett antal offentliga arrangemang inom ramen för 

Drömsommarjobbet genomfördes i Arvika. Utvärderingar visar på positiva 

effekter av att förlägga delar av Drömsommarjobbets verksamheter i Arvika. 

 

Drömsommarjobbet, inriktning slöjd 2018 i Arvika innebär 6 platser, 1 

handledare och 1 produktionsassistent. Arbetstiden är sex timmar per dag. 

Region Värmland arbetar aktivt för samverkan mellan Drömsommarjobbet 

och föreningen/butiken Arvika Konsthantverk. En av föreningens 

medlemmar anställs som handledare i projektet och en gemensam 

slöjdutställning planeras i Arvika Konsthantverks lokaler. 

 

Ambitionen är att ett antal offentliga framträdanden sker i Arvika inom 

ramen för Drömsommarjobbet 2018. 

 

Totalkostnad för Drömsommarjobbet 2018 är 695 000 kronor. Kostnader i 

form av personal, konsulter, lokaler och övrigt. Intäkter beräknas till 695 000 

kronor i form av medel från Region Värmland, egen insats (avdelning för 
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KLU § 7 forts. 

 

Kulturutveckling) samt medel från Karlstad- och Arvika kommun.  

Beslutsunderlag 

Region Värmlands bidragsansökan den 2 november 2017 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 december 2017 

Bedömning 

Projektet riktar sig till ungdomar, offentliga arrangemang som kommer 

allmänheten till del skapas. Verksamheten bedöms ha ett värde för Arvikas 

kulturliv och syfte att utveckla och bevara vårt gemensamma kulturarv samt 

stärka återväxten inom Arvikas slöjd- och konsthantverkstradition. 

 

Kommunledningsstaben, Kultur och Fritid föreslår att Arvika kommun 

välkomnar Drömsommarjobbet inriktning slöjd, till Arvika fyra veckor 

sommaren 2018. Projektet riktar sig till ungdomar, offentliga arrangemang 

som kommer allmänheten till del skapas. Verksamheterna bedöms ha ett 

värde för Arvikas kulturliv, syfte att utveckla och bevara vårt gemensamma 

kulturarv samt stärka återväxten inom Arvikas slöjd- och 

konsthantverkstradition. 

Beslutet skickas till 

Region Värmland, avdelning för Kulturutveckling 

Bitr. kommundirektör 

Kultur- och Fritidschef 

Kulturutvecklare 
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KLU § 8 Dnr KS 2017/1502-805 

Ansökan om kulturbidrag - Naturfotograferna Arvika - 
Arvika Fotofestival 2018 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att Naturfotograferna Arvika beviljas 

25 000 kronor i kommunalt stöd för att genomföra Arvika Fotofestival 2018. 

 

Finansieras via verksamhet 31595, Kulturella utvecklingsprojekt 

Sammanfattning 

Naturfotograferna Arvika ansöker om 25 000 kronor i kommunalt stöd för att 

täcka kostnader av Arvika Fotofestival 2018. 

 

Föreningen planerar för den femte fotofestivalen i ordningen. Festivalen 

lördagen den 27 januari 2018 hålls i Taserudskolans lokaler klockan 09.00-

20.30. Föreningen har under ett flertal år arbetat in begreppet ”den 

personliga fotofestivalen” som blivit alltmer känt i fotokretsar i både Sverige 

och Norge. Festivalen lockar cirka 400 besökare (70 procent Arvikabor, 20 

procent övriga Värmland och 10 procent övriga Sverige och Norge, enligt 

föreningens statistik). 

 

Föreningen beskriver att Fotofestivalen sätter Arvika på den fotografiska 

kartan som etablerad mötesplats för fotografer och fotointresserade, särskilt 

inom området naturfoto. Ett viktigt mål med festivalen är högklassig 

programkvalitet. Föreningen strävar efter att höja ambitionsnivån med varje 

ny festival. 

 

Föreningens ambition är att barn, unga och nyanlända ges möjlighet att 

medverka i och besöka festivalen. Under 2018 års festival samverkar 

föreningen med Bildskolan Pilen och dess grupper som deltar med 

fotoutställning och inbjuds till övrig verksamhet, till exempel scenprogram. 

Övriga inbjudna till festivalen är bland annat välkända 

fotograferna/författarna/filmarna Peter Gerdhag, Jan Pedersen, Annette 

Seldén, Tom Schandy, Öyvind Antonsen, Tore Hagman med flera. 

 

Föreningen arbetar ideellt med festivalen och har i år byggt cirka 100 meter 

utställningsskärmar för bättre utställningsmöjligheter och upplevelser för 

besökare, mässa (bland annat kända representanter för foto- och naturresor, 

bokförlag, företag inom kamera- och fototillbehör), föreläsningar, 

scenframträdanden, bildvisningar är stor del av festivalens innehåll. 

 

Fotofestivalen har entréavgift till aktiviteterna i aulan på Taserudskolan 
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KLU § 8 forts. 

 

(bildvisningar och föredrag). Övriga verksamheter som mässa och utställning 

är kostnadsfritt för besökare. 

 

Pris entré heldag vuxen: 500 kronor 

Pris halvdag/kväll 300 kronor 

Pris barn och unga upp till 19 år 300/200 kronor 

 

Totalkostnad för arrangemanget beräknas till 96 400 kronor där gage, 

materialkostnader och marknadsföring är de största utgifterna. 

 

Intäkter beräknas till 105 800 kronor där entré- och mässavgift är största 

intäkten. Föreningen samverkar med Studiefrämjandet som bidrar till 

arrangemanget.  

Beslutsunderlag 

Naturfotograferna Arvikas bidragsansökan den 12 december 2017 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 december 2017 

Bedömning 

Arvika Fotofestival bedöms ha ett värde för Arvikas kulturliv. Arvikabor och 

besökare erbjuds professionell fotoverksamhet och möten med aktörer inom 

foto- och naturfoto. Barn och unga ges möjlighet till möte med foto och 

naturfoto och själva delta i fotofestivalens verksamheter. 

Beslutet skickas till 

Naturfotograferna Arvika 

Bitr. kommundirektör 

Kultur- och Fritidschef 

Kulturutvecklare 
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KLU § 9 Dnr KS 2018/59-104 

Utbetalning av kommunalt partistöd för 2018 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunalt partistöd för 2018 ska utbetalas 

till samtliga partier som är representerade i Kommunfullmäktige och har 

lämnat in rapport utifrån hur tidigare partistöd använts. 

 

Moderaterna 90 715 kronor, Centern 67 095 kronor, Liberalerna 31 665 

kronor, Kristdemokraterna 19 855 kronor, Socialdemokraterna 279 675 

kronor, Vänsterpartiet 55 285 kronor, Miljöpartiet 43 475 kronor och 

Sverigedemokraterna 55 285 kronor. 

Sammanfattning 

Enligt regler för kommunalt partistöd i Arvika kommun, ska 

Kommunfullmäktige varje år fatta beslut om utbetalning av partistödet till de 

olika partierna i Kommunfullmäktige. 

 

Utbetalningen sker i februari månad och är ett förskott för verksamheten år 

2018. Partistödet består av ett grundstöd, som uppgår till 8045 kronor per 

parti och år samt ett mandatstöd, som uppgår till 11 810 kronor per mandat 

och år. Beloppen är fastslagna i den strategiska planen som beslutades i KF 

den 27 november 2017, § 234. 

 

Enligt regelverket ska varje parti lämna in en skriftlig redovisning över hur 

föregående års partistöd använts samt en granskningsrapport, för att 

partistödet ska kunna utbetalas. Partiernas verksamhetsberättelser samt 

granskningsrapporter för 2016 godkändes av Kommunfullmäktige den 25 

september 2017, § 181. Utbetalning av partistöd ska ske i enlighet med 

mandatfördelningen i Kommunfullmäktige. 

 

M 8045 kronor +7 mandat* 11810 = 90 715 kronor 

C 8045 kronor +5 mandat* 11810 = 67 095 kronor 

L 8045 kronor + 2 mandat* 11810 = 31 665 kronor 

KD 8045 kronor + 1 mandat* 11810 = 19 855 kronor 

S 8045 kronor + 23 mandat* 11810 = 279 675 kronor 

V 8045 kronor + 4 mandat* 11810 = 55 285 kronor 

MP 8045 kronor + 3 mandat* 11810 = 43 475 kronor 

SD 8045 kronor + 4 mandat* 11810 = 55 285 kronor  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 januari 2018 



 

 

Sammanträdesprotokoll 14 (15) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2018-01-08  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KLU § 10 Dnr KS 2018/66-252 

Återköp av villatomt - Spanaren 1 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att: 

1. Godkänna återköp av fastigheten Spanaren 1 för en köpeskilling om 

143 355 kronor. 

2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström och  

mark- och exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att underteckna 

köpehandlingarna. 

3. Finansieringen sker genom ianspråktagande av rörelsekapitalet. 

Sammanfattning 

Villatomten Spanaren 1 såldes den 15 maj 2016. Köparen har inkommit med 

en förfrågan om kommunen kan köpa tillbaka tomten då han haft problem 

med husleverantören och inget hus har kunnat levereras. 

Enligt punkt 12 i köpekontraktet kan kommunstyrelsen besluta om återköp, 

då köparen inte har kunnat fullfölja byggnadsskyldigheten om skäl till detta 

finns. Köpeskilling återbetalas men med avdrag om dels 5 procent samt dels 

avdrag för kostnad för ny lagfart. 

  

Vi bedömer att särskilt skäl finns då köparen ett flertal gånger fått besked 

från husleverantören att bygget ska starta utan att det har fullföljts. Därför 

föreslås att kommunen köper tillbaka tomten för en köpeskilling om 143 355 

kr. Avdrag har gjorts från köpeskillingen om dels 5 %, 8000 kr samt 

kostnaden för ny lagfart, 8645 kr, totalt 16 645 kr. 

Beslutsunderlag 

Inkommen handling från Per Johansson den 29 december 2017 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 januari 2018 

Förslag till kontrakt för återköp den 3 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Per Johansson 

Ekonomistaben 

Mark-och exploateringsingenjören 

Redovisningsansvarig 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2018-01-08  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KLU § 11 Dnr KS 2018/65-141 

Ansökan till Interreg projektägarskap och finansiering 
av EcoINSIDE2 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att Arvika kommun utgör projektägare på 

svensk sida och bidrar till projektet med 2,5 miljoner kronor över 36 

månader perioden 2018-2020. Projektet finansieras via 229 tillväxtskapande 

åtgärder. 

Sammanfattning 

Arvika kommun förebereder tillsammans med parter en Interreg-ansökan för 

EcoINSIDE2. Ansökan ska vara inne hos Region Värmland för beslut om 

medfinansiering i januari och till Interreg-sekretariatet i februari. Arvika 

kommun har att ta ställning till frågan om projektägarskap och finansiering. 

 

EcoINSIDE2 är ett projekt för att öka konkurrenskraften för SME, små och 

medelstora företag och bidrar till att dessa företag nyttjar de 

marknadsmöjligheter som det gröna skiftet ger. Målbilden är att 

EcoINSIDE2 gör ett gemensamt avstamp mot framtiden med en vision om 

att Inre Skandinavien ska vara ledande inom miljödriven affärsutveckling 

2030. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Ekonomistaben 

EcoINSIDE2/Mikael Engstig/Magnus Nilsson/Per Eiritz 

  

  

 
 


